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Zápis ze schůzky Rotary klubu Ostrava dne 24.2.2014 

Místo schůzky:  CLARION Congress Hotel Ostrava, Zkrácená 2703                                                                       SkyDrive 

 

Přítomní:  (17) viz. presenční listina 

Omluveni: (9) Adámek, Dlabal, Klečka, Lavchyan, Michálek, Paiger, Urban, Veselý, Pešat 
Dlouhodobě: (1) J.Slaný  
Neomluveni: (2) Czekaj, Mužík 

 

Hosté:    (1) Prof. Jiří Zegzulka 

  

Program, průběh a závěry ze schůzky:  

1. Prof. Zegzulka přednášel na téma Objevů a vynálezů, což samo o sobě bylo pro všechny objevné. Na 
diskuzi nedošlo kvůli nedostatku času. Pana profesora zkusíme ještě jednou v průběhu letošního 
roku do klubu pozvat, aby v tématu pokračovat. 

2. Ivo Franc osobní úvahou připomněl nadcházející 45. výročí (25. 2. 2069) činu Jana Zajíce. 

3. President po projednání v boardu přednesl návrh na udělení čestného členství Mgr. Miloslavě 
Soukupové. Návrh byl jednomyslně hlasováním klubu přijat. S paní ředitelkou Soukupovou věc 
projedná president společně s Vladimírem Adámkem. S aktem udělení černého členství je 
uvažováno v souvislosti s přípravou oslav 85. výročí  založení Rotary clubu Ostrava dne 28.4.2014. 

4. Schůze hlasováním schválila nominace na udělení ceny Paul Harris Felow pro Karla Paigera 
(dlouholetý aktivní člen, nejvýznamnější filantrop a donátor RCO – „za dlouhodobý přínos klubu“) a 
Ceny Tomáše Bati pro Aleše Vojtasík (obětavá práce pro RCO – „za dlouhodobou svědomitou práci 
pokladníka klubu“). Nominace na udělení ceny pro klub za 20. letou historii projektu „Stružielka“ již 
probíhá (podílí se na ní Jan Ženatý, Lukáš Ženatý a Jaroslav Zajíc). 

5. Schůze projednala a schválila rámcový program oslavy 85. výročí založení Rotary klubu v Ostravě 
dne 28.4.2014 se začátkem v 17.00 před hotelem: 
Odkrytí pamětního kamene u Lípy přátelství před hotelem CLARION – L. Ženatý, podíl A.Vojtasík. 
Připomenutí historie klubu - počátky Rotary v Ostravě na přelomu 20. a 30. let  – J. Folprecht  
     cca 15÷20  minut. 
Od 18.00 koncertní vystoupení Pavly Flámové - Čichoňové & spol. v sálu hotelu (upřesnit s kým 
instrumentální doprovod – I.Franc). 

Od cca 19.10 hodin večeře (dvouchodový standard) ; ukončení cca 20.00 hodin. 

Na tuto akci jsou zváni nejen členové klubu a jejich manželky a partnerky a další rodinní příslušníci, 
ale i tradiční hosté klubu (zajistí I.Franc + L.Ženatý). 

6. President přednesl návrh boardu na úpravu výše členských příspěvků ve výši 3000 Kč/půl roku 
(standard) a 2200 Kč/půl roku - příspěvek se slevou na základě individuální žádosti (kryje jen odvody 
do RI a D2240). K návrhu byla zahájena polemická diskuze, která však zůstala neuzavřena. 

7. Při diskuzi k výši členských příspěvků zazněl požadavek (M. Dobiáš, A. Krajina) na vypracování 
celoročních finančních plánů RC. Sekretář a pokladník nutnost plánu zpochybňují jeho 
nadbytečností v situaci, kdy plně vyrovnaný rozpočet je výsledkem stavu, kdy příjmy do pokladny 
tvoří pouze čl. příspěvky v celkové sumě jen málo převyšující odvody na organizační články RI. 
Nadační činnost RC má samostatné příjmy a pro výdaje existují jednotlivě zvažované regule (neřídí 
se finančním plánem). Diskuze nebyla uzavřena. 

8. President seznámil přítomné s výsledkem jeho jednání k oživení Rotaractu Ostrava City (ROC). 
Slečna Witková sdělila, že ztratila o činnost ROC zájem (nemá čas) a nemá smysl s ní dále jednat. L. 
Ženatý společně s I. Francem a J. Krišicou  provedou rozhovor s Lukášem Plačkem, ve kterém půjde 
o případné ukončení stávající (ne)činnosti ROC. V diskusi na klubu zazněl názor, že existuje 
minimální  naděje, že by osoba L.Plačka přispěla k radikální změně, bez které je další činnost ROC 
nemožná. 

https://www.rotary2240.org/ostrava/cs/schuzky
https://skydrive.live.com/?cid=795a1671859b5320
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Ivo Franc vyzval ostatní členy klubu k tomu, aby ve svém okolí hledali vhodné adepty pro postupné 
členství a činnost v ROC, později v RC. 

9. Schůze byla seznámena s postupem jednání K.Paigera k vyřešení platby nákladů za akci „Výcvik 
vodících psů“ Do konce měsíce března 2014 musí být úhrada provedena, jak bylo slíbeno dopisem 
presidenta a sekretáře klubu předsedovi ZO OS KOVO Třineckých železáren.  

10. J. Zajíc jménem klubu osloví vybrané učitele Pavly Flámové – Čichoňové s žádostí o sdělení 
průběžných výsledků jejího studia v Basileji. Jejich adresy již Pavla poskytla. 

11. Sekretář informoval o dalším prohloubení našeho společného užívání internetu a webu – nově 
uplatněný systém objednávání večeří na našich pravidelných schůzkách. Sekretář ocení snahu 
každého člena obsloužit se prostřednictví webu sám (omluvy účasti, výběr večeře), jak však stále na 
zvážení a dobrovolnosti člena zda to udělá klasicky nebo nástroji webu. 

12. Na příští schůzce je na programu přednáška Vladimíra Adámka o jeho zážitcích a poznatcích z cesty 
do Izraele. A bude veselo, na schůzku přijde s námi oslavit 88. narozeniny přítel Bohuslav Bezecný.  

 

 

Zapsal dne 25. 2. 2014 

Ivo Franc, sekretář klubu 
Ivo.Franc@rotary2240.org , +420 737 797 197 

 

mailto:Ivo.Franc@rotary2240.org

